
  

  

MILJÖ- OCH 
HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-10-25, § 10 

 

 Tid Tisdagen den 25 oktober 2011 kl 17.00 – 19.40 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Måndagen den 31 oktober 2011 

 
 

 

 

Per Bolund Torbjörn Erbe 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Bolund (MP), vice ordföranden  

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Rana Carlstedt (S)  

Katarina Luhr (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Maria Brogren (C)  för Per Ankersjö (C), ordföranden 

Josefin Deiving (S)  för Mikael Magnusson (S) 

Sara Stenudd (V)  för Åsa Wester (S) 

  

Ersättare:  

Viktor Strååt (M)  

Andreas Lundin (M)  

Frida Johansson Metso (FP)  

Per Johansson (FP)  

Rebecka Carlsson (MP)  

Charles Berkow (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Tillförordnade förvaltningschefen Gustaf Landahl, Ingrid Mårtenson, Anna Jarl, 

Anette Jansson §§ 1-14, Christer Edvardsson §§1-11, Daniel Selin, Emily Tjäder, 

Emma Engström, Håkan Andersson, Louise Englund, Margareta Widell och Pia 

Winbladh Högfors, samt biträdande borgarrådssekreteraren Albin Ring Broman. 

 

 

 



  

 § 10 
Restauranger registrerade 2010 – Riktad kontroll 2011 
Dnr 2011-11205 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner anmälan om rapporten. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden överlämnar beslutet till livsmedelsverket. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 10 oktober 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Tjänstgörande ordföranden Per Bolund (MP) finner att nämnden beslutar enligt 

miljöförvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Rana Carlstedt m.fl. (S) enligt följande: 

 

Det är anmärkningsvärt att endast 44 procent av restaurangerna som 

kontrollerats fått godkänt utan avvikelse vid första inspektionen.  Det tyder på 

stora brister i hygienen hos många restauranger. Vi anser också att det är 

förvånande att man föraviserar sina inspektioner. Varför förvarnas företagen? 

Med dessa brister i åtanke anser vi att godkännandeprövning för 

detaljhandelsanläggningar som sysslar med beredning, behandling eller 

bearbetning av livsmedel bör återinföras. I denna prövning bör ingå en 

obligatorisk utbildning i livsmedelshygien och mathantering för berörda 

anställda. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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